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Concept Notulen:  Algemene Leden Vergadering - Rugby Nederland 
  
Datum:  2 juli 2022 
Locatie:  NRCA  
Tijd:   10.00 uur 
Notulist:   Marielle ten Rouwelaar 
 
Aanwezig van het Bestuur  
R. Bolle (voorzitter), E. Visser (penningmeester), A. Acda (secretaris, opleidingen, verenigingen), M. van Zoest 
(wedstrijdzaken), I. Rosier (jeugdzaken), J. Kooistra (commerciële zaken en media) 
 
Aanwezig Bondsbureau: Marielle ten Rouwelaar, Kristof Vanhout, Tijmen Vader, Joanne Bast 
 
Aanwezige verenigingen 
AAC Rugby (8) J. vd Linden; Amstelveense RC (10) M. Borm; A.S.R.V. Ascrum (6) K. Clement, A. Equabagergis;RC the Big 
Stones (4) H. Hokse; Bredase RC (9) H. Jongejan, R v Drimmelen; Castricumse RC (8) B. Pieters; RC Den Helder (5) B. v Zijst, 
R. Deinum; RC Delft (9) O. Winkels; RC DIOK (10) C. Ahsmann; RC The Dukes (10) E. van der Zande; RC Eemland (10)    
M v Rhijn; RC ’t Gooi (10) E. Bosman; RFC Gouda (6) G.J. Mooij; Haagsche RC (10) S, ten Hagen, P. Hoog; RC Haarlem (10)  
M. Beucking; RC Hilversum (7) R. van Diessen; BJ Boegschoten; RC the Hookers (7) S. Slob, B Holsteijn; RFC Oisterwijk 
Oysters (7) R. Vorstenbosch, J v Spaandonk; DRC the Pickwick Players (7) K. Pricker; ARC the Pigs (4) E. Idsardi; RUS (3)  
A. Meijers, L. Rood, A. Honigh, B, Gal; RC the Smugglers (2) S. Barnhoorn; RC Sneek (2) S. Cnossen; RC Spakenburg (2)  
A. Beijes, P vd Deijssel; Stichtsche RFC (2) S. Daniels; Utrechtse RC (10) N. Verlage; USRS (5) K. Speelman, L Odenwald; 
Voorburgse RC (3) P. Kolthof 
 
Aanwezige commissies en organisaties 
Commissie van Financieel Toezicht (CFT) G.J. Mooij; Commissie Onderscheidingen en Predikaten (COP) K. Blaas, Commissie 
Gestructureerd Seizoen (CGS) R. de Mooij 
 
Aanwezige Ereleden en Leden van Verdienste 
K. Blaas, W. van Eck 
 
Afwezig met kennisgeving 
RC Amsterdam, RC Bokkerijders, ORC Black Bulls, RC Bulldogs, RC Dronten, DSR-C; EFRC Eilanders, Feanster RC, RC Greate 
Pier, RC Groningen, RC Haarlemmermeer Hawks; RC Harlequins, MMRC, RC Octopus; RC Rush, RC Tilburg, GRC Tovaal, RC 
Wallaby’s; WRC-te Werve, RC the Wild Rovers, RC Wrotters, RC Zwolle; H. v Breukelen, E. Bicker, P. de Bruijn, N. Gale,  
G. Kemps, J. Kenbeek, J.H. Pieterse, S. Plomp, T. Schumacher, T. Steenwinkel, M. Wendrich. 
 
1. Opening  
De voorzitter, Roderik Bolle, heet eenieder welkom en opent de vergadering.  
 
2.  Agenda vaststellen  
De secretaris, Annelies Acda, geeft aan dat de agenda een paar kleine aanpassingen heeft, de agenda wordt daarmee 
vastgesteld. 
 
3. Ingekomen stukken en afmeldingen 
Bestuurslid Joost Takken besteedt aandacht aan het overlijden van Erelid en Lid van Verdienste Hans Brian. Uit respect 
wordt een moment stilte in acht genomen. 
 
De afmeldingen worden getoond in de presentatie, zie ook hierboven. Verder geeft Annelies Acda aan dat er geen 
ingekomen stukken zijn ontvangen. Verder wordt er aangegeven dat berichten voor het bestuur altijd maar 
secretaris@rugby.nl gestuurd kunnen worden.  
 
4.  Notulen 
Notulen ALV 16 februari:  
Obbe Winkels, RC Delft: 
heeft gevraagd de notulen binnen 6 weken rond te sturen, dat is niet in de notulen terug te vinden. De voorzitter geeft aan 
dit nu te zullen opnemen in de notulen maar vooral ook te zorgen dat we ons er aan houden. 
 
Stijn Daniels, Stichtsche RC:  
geeft aan bij de notulen van 16 februari niet als aanwezig te zijn genoteerd en in de notulen van de BALV van 24 maart bij 
de spelerscommissie genoemd te zijn maar dat moet Stijn Albers zijn. 
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Notulen BALV 24 maart: 
Er zijn geen opmerkingen. 
Met toezegging dat de aanpassingen zullen worden doorgevoerd zijn de notulen van zowel 16 februari als 24 maart 
goedgekeurd. 
 
4. Mededelingen 
 
Eerste 100 dagen Roderik Bolle.  
De voorzitter geeft aan dat het niet de bedoeling is dat het onderwerp zwaar of beladen is, maar bedoeld als een korte 
terugblik op de eerste periode als voorzitter. COVID heeft een grote invloed gehad op de sport. Het is op alle vlakken niet 
vanzelfsprekend dat alles weer gaat zoals het voor COVID ging.  
Ook op het bondsbureau was dit goed merkbaar, dit heeft bijvoorbeeld tot gevolg dat er op het resultaat van vorig jaar een 
kostenpost is toegevoegd voor niet opgenomen vakantiedagen. Uit deze periode zijn ook wat lessen te trekken: processen 
moeten worden aangescherpt. Dit is ook de reden dat de stukken voor de ALV later zijn toegezonden dan normaal de 
bedoeling is voorafgaande aan een ALV. Waarvoor excuses. Verder zegt de voorzitter dat het bestuur minder op de 
voorgrond moet treden en minder operationeel moet zijn maar meer moet richten op besturen.  
 
De werknemers van het bondsbureau moeten ontlast worden van extra werkzaamheden. De voorzitter geeft aan dat hij 
samen met Jort Kooistra de werving van sponsoren op zich heeft genomen. Hij meldt tevens dat de directeur Andrew 
Meredith de leden vaker tussentijds zal informeren over de activiteiten van de bond. Het bestuur wil vanuit zijn 
toezichthoudende functie de zomerperiode aangrijpen om met een schone lei aan de toekomst te beginnen. In de winter 
ALV  kunnen de leden een voorstel tot het wijzigen van de statuten en de huishoudelijke reglementen verwachten. 
 
40 jaar Internationaal Dames Rugby  
De secretaris Annelies Acda blikt terug op zaterdag 18 juni 2022 toen in Utrecht is gevierd dat 40 jaar geleden de eerste 
damesinterland ter wereld ooit plaatsvond in Nederland, tussen Nederland en Frankrijk plaatsvond. Er vond een seminar 
plaats en de interland Nederland - België werd gespeeld. Het seminar werd erg gewaardeerd en is aanleiding om wellicht 
vaker bijeenkomsten te organiseren waarbij specifieke thema’s centraal staan. Tenslotte is de Utrecht Shield 
gepresenteerd, waarop alle winnaars van de prijs in de voorgaande jaren zijn vermeld De feestelijke dag kon mede 
plaatsvinden door subsidie van de gemeente Utrecht. Annelies Acda bedankt de Utrechtse Rugby Club voor het mogelijk 
maken van het feest. Indien de aanwezigen punten hebben voor de evaluatie van deze dag kunnen zij dit doorgeven via 
secretaris@rugby.nl. 
 
Niels Verlage, Utrechtse RC: 
vraagt een applaus voor de inzet van het projectteam dat deze dag heeft georganiseerd. 
 
Update Unify 
Bestuurslid Iban Rosier geeft een toelichting op de ontwikkelingen met betrekking tot Unify. Op 13 juni 2022 is Club Unify 
live gegaan. Dit betekent dat de ledenadministratie van de clubs nu in Unify plaatsvindt. Bij de start van het seizoen is 
Rugby Nederland volledig over op Unify. De invoering ligt op schema. 
 
Pieter Hoog, Haagsche RC: 
vraagt wanneer het mogelijk wordt dat clubs een export kunnen maken waarmee de contributie bij de leden kan worden 
geïnd. Aangegeven wordt dat dit bij Unify gevraagd zal worden. 
 
Manon Beucking, RFC Haarlem: 
vraagt wanneer Rugby Nederland een besluit neemt over het gebruik van de app. Iban geeft aan dat Rugby Nederland de 
app snel beschikbaar wil hebben voor de leden. Hij komt hier op korte termijn op terug. 
 
Sponsoring update 
Jort Kooistra licht toe dat medio 2021 is gestart met de bouw van een nieuw sponsorhuis. Er is een digitale brochure 
gemaakt waarin de weg naar het WK 2027 is uitgelegd en waarbij naar sponsors wordt gezocht die bij willen dragen aan het 
bereiken van dit doel. Er wordt een onderscheid gemaakt tussen suppliers, partners en sponsors. Verder licht hij toe met 
welke partijen de Rugby Nederland in gesprek is. Hij verwacht dat het bestuur de leden de komende maanden kan 
informeren over getekende sponsorcontracten. Het bestuur heeft de intentie de sponsorcontracten zo in te richten dat 
deze ook voordelen bieden aan de clubs. Daarnaast focust het bestuur zich op het aangaan van meerdere 
sponsorcontracten, waar de bond minder kwetsbaar is indien een sponsor wegvalt. Tevens i de insteek dat bij het behalen 
van milestones de toezeggingen van de sponsors worden vertaald in een hogere bijdrage per jaar. Rugby Nederland blijft 
doorzoeken naar strategische partners die mee willen in de route. Op dit moment is gesproken met Rhino, Virtuoos en 
Rugby-Shop voor ballen, voeding, merchandise. Andere partner is Grolsch. 11 of 12 clubs maken nu gebruik van Grolsch. 
We zullen de komende maanden meer afspraken met Grolsch maken om de samenwerking meer vorm te geven. 
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Eric van der Zande, RC The Dukes: 
vraagt of de begroting 2023 wordt bijgesteld indien blijkt dat er onvoldoende sponsoring wordt gevonden. De verhouding 
tussen prestatie- en participatiesport dient in balans te blijven. 
Jort Kooistra geeft aan dat het bestuur nieuwe sponsors wil aantrekken die zowel aan de prestatie- als aan de 
participatiesport ten goede komen. De voorzitter licht toe dat de financiële vooruitzichten van Rugby Nederland een 
belangrijk aandachtspunt zijn voor het bestuur. Het uitblijven van voldoende budget heeft consequenties voor de sportieve 
ambities. Hij geeft aan dat in de begroting 2023 eveneens rekening moet worden gehouden met het terugbetalen aan de 
clubs en het aflossen van de resterende belastingschuld. 
 
Pieter Hoog, Haagsche RC: 
vraagt naar de hoogte van de te verwachten sponsoring. 
Jort Kooistra geeft het volgende aan: 
- DeGiro heeft na het stoppen van de sponsoring alsnog € 25.000 bijgedragen. 
- Het voorstel aan Shell voor de naamgeving aan de competitie gaat uit van € 75.000 voor het huidige jaar, met een 

optie van € 150.000 voor het volgend jaar. 
- Bij Mogelijk is voor het hoofdsponsorschap van Oranje van hetzelfde bedrag uitgegaan als bij Shell. 
- Bij Corendon gaat het om dezelfde bedragen indien zij ook als hoofdsponsor willen aansluiten. 
 
Hij vult aan dat in de route naar 2027 door Rugby Nederland is aangegeven dat bij een verdere professionalisering de 
sponsorbedragen per jaar met 20 tot 30% worden verhoogd. Met betrekking tot de naamgeving van de competitie heeft 
Shell Recharge aangegeven deze voor de hele competitie, dus niet alleen voor de ereklasse, aan te willen gaan. 
Gevraagd wordt of een deel van de sponsorgelden ten goede komt aan de clubs die spelen in de competitie die de naam 
van de sponsor draagt. Jort Kooistra geeft aan dat de Rugby Nederland officieel de uitbater is van de competitie. Het 
bestuur heeft besloten dat een significant deel van de gelden die binnenkomen terug dient te gaan naar de clubs. Het 
uitgangspunt is dat wanneer de clubs het niet goed doen, de bond het niet goed doet. Hij vult aan dat World Rugby 
€ 50.000 extra heeft toegezegd. Deze bijdrage is niet alleen bestemd voor prestatierugby maar ook voor de rugbysport in 
de breedte. 
 
Rugby Nederland 90 jaar/ William Webb Ellis (WWE) Cup 
Jort Kooistra licht toe dat World Rugby heeft gevraagd of Rugby Nederland de William Webb Ellis Cup wil hosten. Dit is een 
persmoment. Dit geeft mogelijkheden om het rugby in Nederland onder de aandacht te brengen en nieuwe leden te 
werven voor de clubs. Tevens vindt in dezelfde periode de World Cup 2021 plaats in Nieuw-Zeeland (uitgesteld gespeeld in 
najaar 2022), waardoor ook het rugby door vrouwen extra onder de aandacht kan worden gebracht. 
 
Voor het 90-jarig bestaan van Rugby Nederland is met Grolsch een kratjesacties bedacht. Aan de ALV wordt gevraagd 
ideeën aan te leveren via jort@rugby.nl voor de kratjesactie. 
 
Ten slotte geeft Jort Kooistra aan dat op het terrein van NRCA in de week van 9-16 juli 2022 een toernooi plaatsvindt met 
U18, U20 en U23 teams uit Canada, Amerika, Tsjechië, België en Nederland. Indien dit succesvol verloopt, is de kans 
aanwezig dat World Rugby ook andere toernooien in Nederland wil organiseren. 
 
Obbe Winkels, RC Delft  
biedt namens rugbyclub Delft ondersteuning aan het bondsbureau bij het realiseren van de geplande activiteiten voor het 
najaar van 2022. 
 
Er wordt opgemerkt dat de evenementen onvoldoende opleveren en vraagt hoe het zit met de evenementen voor U18 in 
de zomerperiode. Kristof Vanhout geeft aan dat evenementen alleen doorgaan indien ze geld opleveren. Het toernooi dat 
in de week van 9-16 juli 2022 plaatsvindt, kan doorgaan vanwege de sponsoring door Corendon en een bijdrage van Rugby 
Europe. 
 
Erik van der Zande, RC the Dukes: 
spreekt zijn zorgen uit over het welzijn van de spelers die de toernooien in de zomerperiode spelen. De voorbereiding voor 
het volgende seizoen start meteen na de toernooien. 
Kristof Vanhout geeft aan dat de ambities van Rugby Nederland houdbaar moeten zijn voor de langere termijn. Player 
welfare is daar een basisvoorwaarde bij. Hij licht toe dat in de laatste twee wedstrijden veel nieuwe spelers stonden 
opgesteld. Er wordt een onderscheid gemaakt in drie talentgroepen: het Nederlands team, de talenten in het buitenland en 
de Nederlandse talenten.  
Joost Takken vult aan: De snelheid van de ambitie van Rugby Nederland wordt naast de financiën ook bepaald door de 
kwaliteit van de spelers. Wanneer Nederland de internationale competitie aan wil gaan, dienen op een aantal keyposities 
betere spelers te worden aangetrokken uit het buitenland, met name uit Zuid-Afrika. Dit is de manier om het Nederlandse 
team op de langere termijn te versterken. Hij is van mening dat het in Nederland op termijn mogelijk moet zijn een 
competitie voor semi-amateurs te krijgen, waarbij spelers 3,5 dag een baan hebben en anderhalve dag in de week een 

mailto:jort@rugby.nl


 4 

compensatie ontvangen om te kunnen rugbyen. Over deze plannen wil Rugby Nederland in gesprek gaan met de clubs, 
omdat deze plannen alleen kunnen slagen met de steun van de clubs. Dick Muir is gevraagd de talentbase te bekijken en 
aanbevelingen te doen. Daarnaast worden diverse consultants van World Rugby geraadpleegd. Op basis van deze input 
ontwikkelt Rugby Nederland verschillende opties voor de toekomst die aan de clubs worden gepresenteerd. Alleen bij een 
gezamenlijke overtuiging van de haalbaarheid van de plannen, kunnen deze worden gerealiseerd. 
 
Met betrekking tot het inzetten van spelers uit Zuid-Afrika geeft Kristof Vanhout aan dat er nog geen afspraken zijn over de 
verdeling van deze spelers over de verschillende clubs. Hierover gaat Rugby Nederland in gesprek met de clubs. Vanuit de 
clubs wordt bij monde van Eric van der Zande dringend verzocht om doorlopend in gesprek te gaan en blijven over de inzet 
van de spelers. Dit wordt beaamd. 
 
Cees Ahsmann, RC DIOK: 
roept het bestuur op openheid te geven over de ontwikkelingen voor de toekomst binnen Rugby Nederland, zodat krachten 
kunnen worden gebundeld. De voorzitter geeft aan dat de clubs tijdig deelgenoot worden gemaakt van de plannen. 
 
Michelle Borm, Amstelveense RC  
benadrukt het belang van player welfare. De realiteit is dat de spelers amateurs zijn die voldoende rust moeten krijgen. 
Kristof Vanhout geeft aan dat tussen 16 juli 2022 en 22 augustus 2022 niet wordt gespeeld. Hij geeft aan dat op basis van 
het komend seizoen dient te worden gekeken of in de kalender een duidelijker onderscheid kan komen tussen de periode 
voor talenten en voor het nationaal team. 
 
Erik van der Zande, RC the Dukes: 
merkt op dat de spelers in de lagere competitie begin augustus 2022l met de voorbereiding beginnen voor de start van het 
seizoen op 16 september 2022. Dat betekent dat zij maar een week vrij zijn. 
 
Sebastiaan ten Hagen, Haagsche RC  
geeft aan dat vanuit de player welfare van de speler dient te worden voorkomen dat geblesseerde spelers bij een club wel 
staan opgesteld in een Delta of in het Nederlands team. Clubs en Rugby Nederland dienen hierin samen te werken. 
De voorzitter bevestigt dat dit een belangrijk punt is, waarbij het belangrijk is dat Kristof in nauw contact staat met de 
coaches van de clubs over de inzetbaarheid van spelers en dat spelers tegen zichzelf worden beschermd. 
 
Erik Bosman, RC ’t Gooi: 
vraagt naar concrete afspraken die leiden tot een andere aanpak van de inzet van spelers in de competitie, het Nederlands 
team en andere initiatieven. Kristof zegt toe in de week van 4 juli 2022 een datum aan alle technische bestuursleden van de 
clubs voor te stellen waarop voorafgaand aan de start van het seizoen afstemming kan plaatsvinden over de inzet van 
spelers. Regulation 9 van het World Lawbook Rugby kan als basis dienen voor het tussen de bond en de clubs vastleggen 
van afspraken over het vrijgeven van spelers. 
 
Winnaars van de competitie 
Alle clubs worden gefeliciteerd met het resultaat. De spelers van het jaar zijn gehuldigd. De Commissie Onderscheiddingen 
en Predikaten wordt bedankt voor het voorwerk en alle verrichte taken. 
Gevraagd wordt waarom de Junioren Plate is geschrapt en waarom dit niet is gecorrigeerd door de bond. In de ALV worden 
diverse verklaringen gegeven over hoe het schrappen van de finale is ervaren. De voorzitter geeft aan dat komend seizoen 
een strengere en meer rechtvaardige aanpak wordt beoogd door de bond.  
 
Jan van Spaandonk, RFC Oisterwijk Oysters: 
vraagt de Cubs Bowl competitie toe te voegen aan het overzicht. Deze is gewonnen door de Oysters. Toegezegd wordt deze 
alsnog op te nemen in het overzicht. 
 
Hans Jongejan, Bredase RC  
deelt mee dat de Cubs Plate Gold is gewonnen door de Bredase RC. 
 
Manon Beucking, RFC Haarlem: 
merkt naar aanleiding van de Junioren Plate op dat wedstrijden die worden gepland in de zomervakantie vaker niet door 
kunnen gaan, omdat onvoldoende spelers aanwezig kunnen zijn. Zij vraagt of hier in de seizoensplanning rekening mee kan 
worden gehouden. 
 
Bestuurslid Iban Rosier geeft aan dat als gevolg van COVID meerdere keren in het schema geschoven moest worden. Het 
was geen normaal seizoen. Het gevolg daarvan is geweest dat de bond niet heeft gepusht op het spelen van finales.  
 
Pieter Hoog, Haagsche RC: 
vraagt de aandacht voor de groei van het aantal clusterteams, met name wanneer deze ook in de hoogste divisie gaan 
spelen. Vraagt of hier aan aandacht aan gegeven kan worden. 
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Iban Rosier geeft aan dat de discussie ook in de jeugd speelt. Er zijn zowel voor-  als tegenstanders van het clusteren. In de 
jeugdcompetitie speelt een aantal uitdagingen om de kwaliteit van de competitie te verbeteren. Vooralsnog worden de 
bestaande mogelijkheden gehandhaafd. In de toekomst moet fundamenteel met de clubs worden gekeken naar het 
clusteren van teams. 
 
Annelies Acda geeft aan dat bij het damesrugby een clusterteam heeft gewonnen. Door het Landelijk Overleg Dames (LOD) 
is geadviseerd clusteren toe te laten omdat de groei te klein is om een veilig team op te kunnen stellen. Het is niet altijd 
wenselijk beginnende spelers en spelers die in het Nederlands team spelen in competitieverband bij elkaar te zetten. Sinds 
een paar jaar is het in de hoogste klasse ook toegestaan teams te clusteren. Deze afspraak kan op basis van voortschrijdend 
inzicht en bij voldoende groei worden aangepast.  
 
Eric van der Zande, RC The Dukes: 
is voorstander van het vergroten van het aantal clusterteams bij de jeugd. Hierdoor kan de top in Nederland worden 
vergroot. Jongeren kunnen bij hun regionale club blijven waardoor deze clubs ook beter kunnen worden. De voorzitter 
geeft aan dat deze visie aansluit bij het voorstel van de bond om door het clusteren van talent, spelers in de regio tot 
wasdom te laten komen. De discussie over het clusteren van teams wordt gevoerd in de Commissie Gestructureerd 
Seizoen. De aanwezigen worden uitgenodigd ideeën aan te leveren bij de commissie. 
 
6. Grensoverschrijdend gedrag 
Er wordt een filmpje getoond over grensoverschrijdend gedrag in rugby. 
Amy, de maakster van het filmpje, licht in het filmpje toe dat de ervaringen in het filmpje gebaseerd zijn op haar eigen 
ervaringen en ervaringen van andere dames in het rugby. Zij geeft aan dat het niet kan dat meisjes en vrouwen op een 
dergelijke manier met woorden en daden worden geïntimideerd. De aanwezigen reageren met applaus op deze bijdrage. 
 
Iban Rosier geeft aan dat hij is geschrokken van de brief van de moeder van Amy en het filmpje dat Amy heeft gemaakt. De 
cultuur in rugby is niet beter dan in andere sporten. Afgelopen half jaar heeft Rugby Nederland één melding ontvangen. Op 
basis van de studie Grensoverschrijdend gedrag in de Nederlandse sport in opdracht van NOC*NSF en het ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport is gebleken dat 15,5% van de jongeren onder de 18 jaar te maken heeft met 
grensoverschrijdend gedrag. Dit betekent dat het in rugby gaat om 30 tot 100 kinderen per jaar. Er worden weinig 
meldingen gemaakt, waardoor deze zaken niet zichtbaar worden en het lastig is er iets aan te doen. 45% van de clubs heeft 
geen vertrouwenspersoon op de website vermeld. Ook als dit wel het geval is, wil dat nog niet zeggen dat de mogelijkheid 
om melding te maken goed is geregeld.  
Rugby Nederland stelt voor dat de clubs voor eind 2022 een extra stap zetten om een veilige sport mogelijk te maken. Iban 
Rosier licht de verschillende onderdelen van het voorstel toe. Deze onderdelen vragen zowel actie van Rugby Nederland als 
van de clubs. Clubs worden opgeroepen contact op te nemen met Tijmen Vader over deze acties. 
 

 
 
Pieter Hoog, Haagsche RC: 
geeft aan aangedaan te zijn door dit filmpje, als vader van een rugbyende dochter. Ook geeft hij aan dat het hebben van 
een vertrouwenspersoon het probleem niet oplost. Het probleem moet op het veld worden opgelost. Scheidsrechters 
moeten ingrijpen bij grensoverschrijdend gedrag. Hier ligt een taak voor alle clubs. 
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Cees Ahsmann, RC DIOK:  
merkt op dat een vertrouwenspersoon een klankbord is voor het slachtoffer. De vertrouwenspersoon meldt de misstand 
aan het bestuur. Het bestuur is verantwoordelijk voor het opleggen van een sanctie. De NOC*NSF website Veilig Sport 
klimaat geeft veel informatie en voorbeelden, die behulpzaam zijn. Hij is van mening dat de leiders van de clubs 
voorbeeldgedrag moeten laten zien. Bij RC DIOK worden aanvullende maatregelen genomen die ongewenst gedrag moeten 
verminderen. 
 
René Vorstenbosch, RFC Oisterwijk Oysters: 
vraagt of het mogelijk is een extra kaart in te voeren naast de gele en rode kaart. Deze extra kaart zou uitgedeeld moeten 
kunnen worden bij ongewenst gedrag en taalgebruik op het veld. Daarnaast is hij van mening dat de club een 
verantwoordelijkheid heeft trainers bij te sturen in hun manier van coachen. 
 
Kees Blaas, erelid: 
stelt voor dat het bestuur onderzoekt via welk platform en op welke manier clubs zo praktisch mogelijk kunnen worden 
geholpen grensoverschrijdend gedrag te bestrijden. Hij is van mening dat trainers en ouders een belangrijke rol hebben in 
het signaleren en bestrijden van dit gedrag. 
 
Anne Meijers, RUS  
vult aan dat er onafhankelijke instanties zijn die zich bezighouden met de problematiek van grensoverschrijdend gedrag. 
Voor voetbalclubs zijn al diverse zaken ontwikkeld om dit probleem bespreekbaar te maken bij de jeugd. Zij houdt zich 
beroepsmatig bezig met deze thematiek en is beschikbaar voor meer informatie. 
Annelies Acda merkt op dat aan de kinderen moet worden gevraagd wat zij denken nodig te hebben om dit gedrag te 
veranderen. 
 
Erik Bosman, RC ‘t Gooi geeft aan dat het onacceptabel is dat het in de praktijk voorkomt dat spelers door de club voor een 
langere periode zijn geschorst vanwege ongewenst gedrag, maar dat deze spelers worden opgeroepen voor de nationale 
jeugdselectie en inmiddels ook bij een andere club gaan spelen. Hij roept op tot een gezamenlijke aanpak om verandering 
op dit vlak tot stand te brengen. 
De voorzitter bedankt de leden voor hun inbreng op dit punt en bevestigt dat het probleem alleen door de clubs en de 
rugbybond gezamenlijk kan worden aangepakt. 
 
7. Commissies 
 
Arbitrage Tucht Commissie (ATC) 
In de ALV van februari 2022 is ingestemd met de benoeming van de leden van de ATC. Er waren vragen over de termijnen 
en het schema van herbenoeming, daarom wordt ter informatie het volgende gemeld: 
Het aan- en aftreden van leden vindt vanaf nu per september plaats. 
Per 1 september2022 zijn tot lid benoemd voor twee jaar, dus tot 1 september 2024:  
Julia Verhoeven, Ruud van der Velden en Gert-Mark Smelt.  
Per 1 september 2022 benoemd voor de standaardtermijn van drie jaar en dus tot 1 september 2025:  
Arno Hulster en Quirien Waaijer. 
 
Samenstelling Commissie Financieel Toezicht (CFT) 
Robi Dattatreya, voorzitter van de CFT, licht de samenstelling van de CFT toe. De CFT wordt benoemd door de ALV en 
rapporteert aan de ALV. Gabriël Breuer heeft aangegeven niet herkiesbaar te zijn. Patrick van Harderwijk wordt 
voorgedragen als nieuw lid van de CFT voor een periode van drie jaar. 
Patrick van Harderwijk stelt zichzelf voor. 
 
De ALV gaat akkoord met de benoeming van Patrick van Harderwijk als lid van de CFT voor een periode van drie jaar. 
 
8. Stand van zaken financiën 
Jaarrekening 2021 en advies CFT 
Ernst Visser geeft een toelichting op de Jaarrekening 2021. Het resultaat wijkt af van de Outlook. De oorzaak van het 
verschil is de reservering vakantiedagen voor werknemers van het bondsbureau. De voorziening is met € 9.000 verhoogd. 
De verwachting is dat dit een incidentele verhoging is, omdat vanwege COVID minder verlof is opgenomen. 
De Jaarrekening is besproken met de CFT en met de accountant. De CFT heeft geconcludeerd dat de jaarrekening, naast de 
correctie van € 9.000, geen materiële wijzigingen bevat ten opzichte van de conceptcijfers die in februari 2022 aan de ALV 
zijn gepresenteerd. De CFT adviseert de ALV de jaarrekening 2021 goed te keuren en adviseert de ALV het bestuur decharge 
te verlenen over het in 2021 gevoerde beleid. 
 
De ALV keurt de jaarrekening 2021 goed en verleent het bestuur decharge over het in 2021 gevoerde beleid. 
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Resultaten tot en met mei 2022 en Outlook 2022 
Ernst Visser licht toe dat met name de evenementen een te zware wissel op kosten en tijd van het bondsbureau hebben 
getrokken. De kostenoverschrijding voor evenementen komt voort uit de TV infrastructuur die noodzakelijk is voor het 
niveau waarop Rugby Nederland meedoet in Europa. Daarnaast viel het aantal bezoekers vanwege COVID sterk tegen. Er is 
een verzoek tot additionele compensatie neergelegd bij NOC*NSF ter hoogte van € 50.000. 
 
Pieter Hoog, Haagschs RC: 
vraagt om eerder geïnformeerd te worden over de financiële ontwikkelingen gedurende het jaar, zodat eerder maatregelen 
kunnen worden genomen. 
Toegezegd wordt dat begin oktober 2022 een kwartaalrapportage aan de leden wordt verzonden. 
 
Erik Bosman, RC ’t Gooi: 
vraagt uitleg over de cijfers in relatie tot de extra inkomsten die nog niet in de realisatie tot en met mei 2022 zijn verwerkt. 
Toegelicht wordt dat met de verwachte sponsorinkomsten en overheidssteun het negatieve nettoresultaat van € 96.000 op 
een break-even of beter uit kan komen. Echter, dit op voorwaarde dat de evenementenorganisatie op orde wordt gebracht. 
In de cijfers zijn de extra kosten die zijn gemaakt opgenomen, maar nog niet de verwachte extra inkomsten, zodat de ALV 
kan zien dat het bestuur tussentijds ingrijpt om de financiën op orde te houden. 
Kristof Vanhout geeft met betrekking tot het camerawerk aan dat vanaf volgend jaar de kosten voor de Rugby Europe 
Championship via een centraal model door Rugby Europe worden gefinancierd en de kosten niet meer direct bij de landen 
terechtkomen. 
Aangegeven wordt dat de te verwachten gelden van World Rugby gelabeld zijn, maar dat het binnen de begroting van 
Rugby Nederland mogelijk is te schuiven met andere posten. Met betrekking tot de ontwikkeling van het aantal leden wordt 
toegelicht dat hierover in de zomerperiode weinig is te zeggen.  
Opgemerkt wordt dat het aantal jeugdleden wellicht groeit en het aantal senioren daalt, en dat de contributie-inkomsten 
daardoor lager worden. Indien de beoogde ledengroei van 3% niet wordt gerealiseerd, betekent dit dat € 50.000 extra moet 
worden bijgestuurd in de uitgaven. Hij vraagt op welke onderdelen het bestuur eventueel gaat bijsturen bij een 
tegenvallend aantal leden. Hij is van mening dat de pijn moet worden gepakt waar de pijn wordt veroorzaakt. De ledengroei 
is in de begroting 2022 opgenomen, omdat Rugby Nederland ambities heeft die mede door extra contributie kunnen 
worden gefinancierd. Indien de inkomsten tegenvallen dient te worden gesneden op de plekken waar het geld wordt 
uitgegeven. Hij geeft aan dat dat niet in de participatiesport is, maar bij de evenementen. 
Aangegeven wordt dat de financiële ontwikkelingen met de CFT worden besproken en dat aan de ALV wordt voorgelegd 
hoe de financiën worden bijgestuurd. Binnen Rugby Nederland moet anders worden omgegaan met de balans in inkomsten 
en uitgaven, gezien de schulden die de bond de komende jaren nog moet aflossen. 
 
Obbe Winkels, RC Delft: 
adviseert het bestuur in de begroting 2023 rekening te houden met de gestegen energiekosten. Aangegeven wordt dat de 
locatie van Rugby Nederland grotendeels gebruik maakt van zonnepanelen. 
 
Michelle Borm, Amstelveense RC: 
vraagt het bestuur rekening te houden met de mogelijkheid dat COVID ook in 2023 invloed heeft op de inkomsten voor 
2023. 
 
9. VWW Jeugd en dispensatiereglement 
 
De aanpassingen in het Voorschrift Wedstrijdwezen (VWW) Jeugd worden aan de ALV gepresenteerd. 
 
Eric van der Zande, RC The Dukes: 
vindt dat drie halve fases veel te weinig is. Dat betekent 15 tot 17 wedstijden. De jeugd moet veel wedstrijdervaring op 
kunnen doen. Als er 22 tot 24 wedstijden worden gespeeld, is het minder erg als een speler vanwege de vakantie een 
wedstrijd mist. Hij wijst op de mogelijkheid teams te clusteren of minder teams in te schrijven, zodat wedstrijden ook 
kunnen doorgaan bij een niet volledige selectie. Hij is van mening dat voor de ambitie van Rugby Nederland niet kan 
worden volstaan met een jeugdcompetitie met 15 tot 17 wedstrijden. 
 
Serge Barnhoorn, Landelijk Jeugd Overleg (LJO) 
Aangegeven wordt dat het voorstel tot stand is gekomen met input van de clubs en na overleg met de DJO’s. Het advies 
was om 17 of 18 wedstrijden te spelen, omdat het seizoen anders veel te vol zit. In vergelijking met het buitenland zijn de 
teams in Nederland kleiner waardoor het moeilijker is volledige teams samen te stellen voor wedstrijden en deze 
vervolgens niet kunnen doorgaan. Door minder wedstrijden te plannen is de mogelijkheid voor talentontwikkeling voor 
jeugdspelers aanwezig, onder andere via het Regio Rugby en de districtencompetitie. Eric van de Zande is welkom mee te 
kijken bij de praktische invulling van de competitiewedstrijden. 
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Pieter Hoog, Haagsche RC: 
is eveneens voorstander van het verhogen van het aantal wedstrijden in de prestatiesport bij de jeugd, in het kader van 
talentontwikkeling. Hij geeft aan dat hij zijn input bij de regiobijeenkomsten en in de Commissie Gestructureerd Seizoen 
niet terugziet in de invulling van de jeugdcompetitie. 
 
Arend Beltman, Landelijk Jeugd Overleg (LJO)  
geeft aan dat de invulling van de jeugdcompetitie na goed overleg in het LJO en het DO tot stand is gekomen. De afgelopen 
jaren is gebleken dat 17 of 18 wedstrijden zorgeloos kunnen worden gespeeld, maar dat zich bij een hoger aantal 
wedstrijden problemen blijven voordoen met de beschikbaarheid van voldoende spelers. 
Tijmen Vader meldt dat talentvolle spelers naast de competitie ook via de Sevens toernooien, de districtenteams en andere 
toernooien tot een behoorlijk aantal wedstrijden kunnen komen. 
 
Erik Bosman, RC ’t Gooi: 
geeft aan dat drie halve fases wellicht aan de krappe kant is, maar dat 25 tot 30 wedstrijden in de competitie te veel is, 
gezien de andere wedstrijden op de kalender. 
 
Niels Verlage, Utrechtse RC: 
voegt toe dat het voor clubs moeilijk is een goede begroting op te stellen wanneer het aantal wedstrijddagen dat thuis 
wordt gespeeld erg varieert. Minder thuiswedstrijden betekent aanzienlijk minder inkomsten.  
 
Obbe Winkels, RC Delft: 
vult aan dat hij voorstander is van het spelen van de jeugdfinales bij het Nationaal Rugby Centrum Amsterdam. Daarnaast 
vraagt hij te onderzoeken of er kwaliteitseisen aan de toernooien kunnen worden verbonden. De prijs voor de deelname 
aan een toernooi is regelmatig niet in verhouding tot de kwaliteit. 
 
De aanpassingen in het VWW jeugd 2022-2023 worden ter stemming gebracht:. 

Voor: 
RC Hilversum 
ASRV Ascrum 
RFC Gouda 
RC Den Helder 
ARC The Pigs 
Voorburgse RC 
RC Smugglers 
RC Delft 

 
RC Sneek 
RC the Big Stones 
Stichtse RFC 
Amstelveense RC 
RFC Haarlem 
RC 't Gooi 
RC Spakenburg 
RC the Hookers 
Erelid Kees Blaas 

 

 
Tegen: 
RC the Dukes 
 
Onthoudingen: 
RC DIOK    RC the Pickwick Players 
Haagsche RC   Bredase RC 
Utrechtse RC   RUS 
Oisterwijk Oysters  RC Eemland 
USRS 
 
Met 93 stemmen voor, 10 stemmen tegen en 72 stemmen onthouding zijn deze aanpassingen aangenomen. 
 
De voorzitter geeft aan dat de argumenten tegen de wijzigingen behouden blijven als input voor de discussie over de 
toekomstige ontwikkelingen binnen Rugby Nederland. 
 
Aanpassingen dispensatiereglementen Jeugd 2022-2023 
 
Toegelicht wordt dat de bond afspraken maakt met diverse keuringsinstanties, waarbij ook rekening wordt gehouden met 
de prijs voor een keuring. Het is mogelijk dat clubs een keuringsinstantie bij de bond aandragen die vervolgens door de 
bond als keuringsinstantie kan worden aangewezen. Hierover moeten afspraken worden gemaakt. 
 
De wijzigingen in het dispensatiereglement en het dispensatiereglement voor de Jeugd Topsport worden er stemming 
gebracht: 
 
De wijzigingen worden unaniem aangenomen. 
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Aangegeven wordt dat er geen spelregelwijzigingen in het jeugdreglement zijn beoogd. 
 
10. VWW senioren 2022-2023 
Bestuurslid Mirjam van Zoest licht toe welke aanpassingen er gedaan zijn in het VWW en bedankt Kees Blaas voor zijn 
redactiewerkzaamheden op de tekst. Mirjam legt verder uit dat er een splitsing is gemaakt in het VWW participatiesport en 
prestatiesport. Een aantal artikelen komen overeen met de aanpassingen van het VWW jeugd. 
 
Cees Ahsmann RC DIOK: 
vindt het onwenselijk de termijn om te reageren op een claim te verlengen van drie naar vijf dagen. Hij stelt voor dat voor 
het indienen van een claim € 2.500 in rekening wordt gebracht. Dit bedrag is de club kwijt indien de claim niet wordt 
toegekend. Hij is van mening dat de claimcultuur niet past bij de geest van de sport. Problemen moeten onderling kunnen 
worden opgelost. 
 
Pieter Hoog, Haagsche RC: 
is geen voorstander van het invoeren van een bedrag van € 2.500 bij het indienen van een claim. Dit bedrag is voor 
sommige clubs niet op te brengen. Hij is tegen het verlengen van de termijn van drie naar vijf dagen. Het is belangrijk dat er 
snel een uitspraak volgt na het indienen van een claim. 
 
Ronald de Mooij, Commissie Gestructureerd Seizoen (CGS) 
licht toe dat in de bepalingen van het VWW is opgenomen dat indien de claim niet wordt toegekend een boete in rekening 
wordt gebracht. De boete start met € 150, bij de tweede niet toegekende claim bedraagt de boete € 250. Vanaf de derde 
niet toegekende claim is de boete € 500. 
 
De voorzitter geeft aan dat wordt beoogd in de ALV van winter 2022 nieuwe statuten en huishoudelijke reglementen ter 
besluitvorming voor te leggen. Het voorstel is een aantal zaken vast te leggen in een document dat eenvoudiger kan 
worden gewijzigd, zodat de invoering van aanpassingen sneller kan plaatsvinden. Het omgaan met claims kan wellicht een 
onderdeel worden van dit document. Ook een code of conduct voor clubs kan daar onderdeel van zijn. 
 
De aanpassing van artikel 16.3 wordt ter stemming gebracht 
 
Onthouding:     Voor: 
RFC Haarlem     ARC the Pigs 
RFC Gouda     Kees Blaas, erelid 
RC Smugglers  
USRS 
AAC  
RC the Pickwick Players 
 

Tegen: 
RC Hilversum  
Bredase RC 
RC Den Helder 
Stichtse RFC 
Amstelveense RC 
Utrechtse RC 
RC Delft 
 

 
Oisterwijk Oysters 
RC DIOK 
RC the Big Stones 
Haagsche RC 
RC The Dukes 
RC Eemland 

 
Castricumse RC 
RUS 
Voorburgse RC 
RC The Hookers 
RC Sneek 
RC Spakenburg 

       
Met 130 stemmen tegen, 5 stemmen voor en 39 stemmen onthouding blijft de reactietermijn 3 dagen.    
    
Mirjam van Zoest legt aan de hand van de PowerPoint presentatie uit dat er diverse aanpassingen in jaartallen, weblinks, 
taalfouten en zinsopbouw zijn toegepast en wijzigingen in artikel 3.5 en 7.3. 
 
Deze diverse aanpassingen en de wijzigingen in artikel 3.5 en 7.3 worden ter stemming gebracht: 
De wijzigingen worden unaniem aangenomen. 
 
Aanpassingen VWW senioren 2022-2023 artikel 8.7, 8.9 en 8.10 
 
Eric van der Zande, RC The Dukes: 
geeft aan dat de wijzigingen te veel beperkingen met zich meebrengen voor het opleiden van spelers binnen de clubs. Hij 
vindt het niet acceptabel dat nog maar heel beperkt kan worden geschoven met spelers tussen het eerste, tweede en derde 
team. Deze regels mogen niet de reden zijn dat eigen spelers op de bank moeten blijven zitten, terwijl daarnaast 
buitenlandse spelers worden aangetrokken om in Nederland wedstrijden te spelen. 
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Aangegeven wordt dat de wijzigingen tot stand zijn gekomen in samenspraak met de clubs en de CGS. 
 
De aanpassingen in artikel 8.7, 8.9 en 8.10 VWW Senioren – Participatiesport worden ter stemming gebracht: 
 
Tegen: 
RC DIOK     RC ‘t Gooi 
RC Hilversum    RC Eemland 
ASRV Ascrum    RUS 
Haagsche RC    AAC 
RC the Dukes    Castricumse RC 
Amstelveense RC   USRS 
Oisterwijk Oysters   RC Hookers 
Bredase RC 
 
Voor:            Onthouding: 
RFC Gouda    Kees Blaas, erelid    Stichtsche RFC 
RC the Big Stones   RC the Pickwick Players  RFC Haarlem   
RC Den Helder   RC Spakenburg    Voorburgse RC 
RC Smugglers    RC Delft      RC Sneek 
ARC the Pigs 
 
Met 121 stemmen tegen, 41 stemmen voor en 19 stemmen onthouding zijn deze aanpassingen niet aangenomen. 
 
 
Aanpassingen VWW senioren 2022-2023 artikel 15.4 
 
Obbe Winkels, RC Delft: 
stelt voor om de verenigingen onderling afspraken te laten maken over hoe om te gaan met het aantal 1e-rijers bij een 
wedstrijd. Dit heeft tot nu toe goed gewerkt bij zijn club. 
 
artikel 15.4 VWW Senioren – Participatiesport wordt ter stemming gebracht: 
met alleen een tegen stem van RC Delft is dit artikel aangenomen 
 
Aanpassingen VWW senioren 2022-2023 Prestatiesport Appendix 7 
 
Over deze wijziging is al gestemd tijdens de BALV van 24 maart 2022 waarin het voorstel van Hypercube is aangenomen. 
 
Aanpassingen VWW senioren 2022-2023 Prestatiesport artikel 8.5 
 
Bij aanvang van de wedstrijd kan een team uit maximaal 22 spelers bestaan. Dit was 20 spelers. 
Aangegeven wordt dat de wijziging ook geldt voor de Ereklasse Dames 
 
VWW Senioren 2022-2023 Prestatiesport artikel 8.5 wordt ter stemming gebracht: 
 

Voor: 
RC Hilversum 
ASRV Ascrum 
Haagsche RC 
Amstelveense RC 
Utrechtse RC 
RFC Haarlem 
Oisterwijk Oysters 
Bredase RC 

 
RC 't Gooi 
RC Smugglers 
RC Eemland 
Castricumse RC 
USRS 
RC The Hookers 
RC Delft 
Erelid Kees Blaas 

Onthoudingen: 
Stichtse RFC 
RFC Gouda 
RC The Big Stones 
RC Den Helder 
Voorburgse RC 
RC Sneek 
ARC The Pigs 

 
Tegen: 
RC the Dukes 
RC DIOK 
RUS 
 
Met 122 stemmen voor, 23 stemmen tegen en 29 onthouding is artikel 8.5 prestatiesport aangenomen 
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Aanpassingen VWW senioren 2022-2023 Prestatiesport Appendix 9 
 
Toegelicht wordt dat het oprekken van 30 naar 60 dagen van de termijn waarbinnen een speler na de start van de 
ereklassecompetitie speelgerechtigd is, voortgekomen is uit de vraag of buitenlandse spelers die later arriveren in 
Nederland alsnog aan de competitie kunnen meedoen. 
 
Eric van der Zande, RC The Dukes: 
geeft aan dat de termijn van 30 dagen vanwege COVID in het VWW is opgenomen. Hij vindt het onwenselijk dat gedurende 
een lange termijn van de competitie de mogelijkheid bestaat buitenlandse spelers in te vliegen die de plekken van 
Nederlandse spelers innemen. 
 
Pieter Hoog, Haagsche RC: 
stelt dat het onderzoek van Hypercube heeft uitgewezen dat het invliegen van buitenlandse spelers anders moet worden 
georganiseerd. Hij is verbaasd dat zijn input op dit punt niet terugkomt in de wijziging die nu wordt voorgesteld. Hij is 
voorstander van de regeling die bij het voetbal geldt, waarbij het alleen in de winterstop mogelijk is de selectie te wijzigen. 
Door de CGS wordt aangegeven dat de input van Pieter Hoog is overwogen, maar dat is gebleken dat deze regeling 
frauduleus kan werken. 
 
Sebastiaan ten Hagen, Haagsche RC: 
is van mening dat de wijziging van de termijn van 30 naar 60 dagen niet bijdraagt aan het creëren van de gewenste 
piramide, met een brede onderkant en een sterke bovenkant van spelers. Hij vraagt hoe het proces met betrekking tot de 
voorgestelde wijziging is verlopen. Niet alle clubs herkennen zich in het voorstel. 
 
Roderik Bolle licht toe dat Hypercube is aangetrokken om bij de clubs input op te halen over hoe de competitie er uit zou 
moeten zien. Hypercube heeft met verschillende stakeholders binnen Rugby Nederland gefaseerd interviews gehouden en 
heeft per fase de mogelijke oplossingen verkleind. Ten slotte is hieruit een finaal advies gekomen dat gedragen zou moeten 
zijn door alle stakeholders. De CGS heeft een gewogen gemiddelde gemaakt van de input. De competitie is al ter stemming 
gebracht en de clubs hebben daarmee ingestemd. Het overzicht van stakeholders is gedeeld in de presentaties binnen de 
stakeholdersgroepen. 
 
Erik Bosman, RC ’t Gooi: 
stelt dat Hypercube geen uitspraken heeft gedaan over een termijn van 30 of van 60 dagen. Zij hebben alleen geadviseerd 
over de deelname van buitenlandse spelers in de competitie. Hij heeft de indruk dat het verlengen van de termijn is 
voortgekomen uit de aanvragen die binnenkomen bij het bondsbureau na de termijn van 30 dagen. Het verlengen van de 
termijn is niet de goede oplossing. De termijn van 30 dagen is een horde die niet voor niets is ingesteld. 
 
Cees Ahsmann, RC DIOK: 
is van mening dat stakeholders niet de doorslag moeten geven bij de inrichting van de competitie. Er is onvoldoende reden 
om de datum van 15 oktober of de 30-dagentermijn te wijzigen. Clubs dienen aan het begin van de competitie hun teams 
op orde te hebben en daar het seizoen mee af te maken. 
 
Erik Bosman, RC ’t Gooi:  
is van mening dat het hele reglement aan herziening toe is, waarbij de vraag aan de orde is wat met de 30-dagenregel 
wordt bereikt.  
 
De voorzitter vat samen dat het voorstel de uitkomst is van de input die door iedereen is geleverd. Hij geeft aan dat indien 
de intentie is dat het VWW een document moet zijn waardoor zo min mogelijk kan worden valsgespeeld, dit ook iets zegt 
over de visie op de sport. Hij licht toe dat indien leden van de ALV tegen de wijziging stemmen de tekst 15 oktober wordt. In 
het geval Covid terugkeert, kan de termijn van 30 dagen weer worden ingevoerd. 
 
VWW senioren 2022-2023 Prestatiesport Appendix 9 wordt ter stemming gebracht: 
 
Voor:    Onthoudingen: 
RFC Haarlem   Kees Blaas, erelid 
Bredase RC 
 
Met de meerderheid van de stemmen tegen wordt er NIET aangepast naar 60 dagen en blijft de tekst: 15 oktober (of 30 
dagen) 
 
De voorzitter spreekt zijn verbazing uit over de afwijkende standpunten in de ALV ten opzichte van de input voor de CGS. 
Het is een actie voor de clubs om meer lijn te brengen in de input die op verschillende plekken wordt gegeven. 
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11. Rondvraag 
 
RC DIOK, Cees Ahsmann: 
geeft mee dat het aantal thuiswedstrijden in de geplande competitie te beperkt is. Dit komt niet ten goede aan het 
clubleven. Daarnaast vraagt hij dopingcontroles in te voeren bij elke ereklassewedstrijd. Voorkomen moet worden dat 
problemen naar boven komen die ten koste gaan van het imago van de sport. Hij pleit voor het preventief invoeren van 
dopingcontroles waarbij de kosten dienen te worden verrekend in het inschrijvingsgeld per team voor de ereklasse. Rugby 
Nederland dient de controles te organiseren. Hij pleit ook voor het gezamenlijk organiseren van de streaming van 
wedstrijden, zodat dit bij elke ereklasse club op dezelfde manier wordt aangepakt. Rugby Nederland kan hier het voortouw 
in nemen. Ten slotte adviseert hij de clubs alert te zijn op de beschikbaarheid van goede veldaccommodatie gezien de groei 
van de jeugdteams. In gemeenten is steeds vaker sprake van voetbalaccommodaties die niet meer worden gebruikt. Dit 
biedt wellicht mogelijkheden voor de rugbyclubs. 
 
De voorzitter licht toe dat Rugby Nederland het belang van een dopingvrije sport onderschrijft. Het is een aandachtspunt 
van het bestuur voor 2023. Vanuit NOC*NSF bestaat de mogelijkheid te werken met een dopingautoriteit. Op korte termijn 
wordt contact met de Medische Commissie opgenomen om te bekijken of het voor het komende seizoen mogelijk is 
controles te implementeren en te handhaven op het gebruik van doping. Het is een proces in ontwikkeling. 
Met betrekking tot de streaming geeft de voorzitter aan dat dit punt de aandacht heeft van het bestuur. Het is belangrijk 
dat er een eenduidig product komt dat voldoende kwaliteit heeft om aantrekkelijke wedstrijden te laten zien aan de fans. 
Het bondsbureau is verantwoordelijk voor het organiseren van een goede streaming voor de ereklasse en eventueel ook 
andere klassen. Aangegeven wordt dat het bondsbureau met een voorstel komt ten aanzien van de streaming voor de start 
van de competitie. 
 
 
Erik van der Zande, RC the Dukes: 
geeft aan een punt van zorg te hebben. De ereklasse begint later, op 1 oktober en de rest van de competitie op 18 
september. Hij vraagt zich af wat de spelers van de ereklasse gaan doen?  
De kans is groot dat deze spelers in een tweede team in de eerste of tweede klasse mee gaan spelen. 
Kristof Vanhout geeft aan dat in de eerste klasse de tweede teams van ereklasse clubs tegen elkaar kunnen spelen in de 
periode tot 1 oktober als de ereklasse clubs nog geen wedstrijden hebben. Hier zal rekening mee gehouden worden in de 
wedstrijdplanning. 
 
Obbe Winkels, RC Delft: 
Vindt het voorstel van Kristof een goed plan maar uit zijn zorgen over de spelers van de ereklasse die mee gaan spelen in de 
2e teams van ereklasseclubs. Als je kampioen wil worden moet je alles winnen, maar roept de CGS op om de competitie 
volgend seizoen allemaal op 1 datum, tegelijk, te laten starten. Want op deze manier hebben we de percentage regeling 
niet nodig. 
Joakim Grader, CGS legt uit dat het CGS niet over de competitieplanning gaat. 
 
Kees Blaas, erelid  
geeft aan dat de Commissie Onderscheidingen en Predikaten vanwege Covid de afgelopen jaren niet bijeen is gekomen. 
Ook zijn de leden van de commissie niet afgetreden. Hij gaat met de voorzitter in overleg hoe in het seizoen 2022-2023 het 
aftreden en benoemen van leden voor de COP kan worden ingevuld. De aanwezigen nemen kennis van deze informatie. 
 
Jan van Spaandonck RFC Oisterwijk Oysters: 
stelt voor dat de buitenlandse spelers die naar Nederland komen via het Amerikaanse draftingsysteem bij de verschillende 
clubs onder te brengen, zodat deze spelers niet alleen bij de beste clubs gaan spelen. 
 
12. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de ALV. 
 


